
 

 

 

 

 

 

 

 

 

STROKOVNI SVET ZA MLADINO 

DATUM: 12.12.2022 

 

ZAPISNIK 8. REDNE SEJE STROKOVNEGA SVETA ZA MLADINSKE 

DEJAVNOSTI 

 

ki je bila v petek, 2. decembra 2022 ob 18.00, v prostorih direktorja Javnega zavoda 

Ratitovec . 

 

Prisotni: Nejc Bobar, Jera Šuštar, Matija Tolar (namesto Mirjam Tolar Urbas), Laura Rant, 

Brina Habjan (namesto Rok Kavčič) Gregor Habjan in Ana Lušina 

Opravičili: Matej Markelj 

Odsotni: Sara Luznar 

 

Dnevni red: 

 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Pregled za zapisnika prejšnje seje 

3. Predstavitev in potrditev Strategije razvoja mladinskih dejavnosti 23 -32 

4. Potrditev letnega programa 2023 

5. Vprašanja in pobude 

 

K točki 1: 

 

Prisotni so dnevni red soglasno potrdili. 

 

K točki 2: 

 

Na zapisnik prejšnje seje ni bilo pripomb.  

 

K točki 3: 

 

Direktor je prisotnim predstavil strategijo razvoja mladinskih dejavnosti, ki je čez poletje 

dobila končno podobo. 

Pri tem je povedal, da bo cilje strategije potrebno vsako leto pregledati in v poseben obrazec 

zapisati kaj je bilo realizirano in se preverila učinkovitost strategije. 

 

Podan je bil tudi predlog, da se vsako leto poskusi pridobiti podatke o članih posameznih 

mladinskih društev, da bi se potem na dolgi rok videlo ali z leti število članov raste, stagnira 

ali upada.  

 



 

Sklep št. 8: Člani strokovnega sveta za mladinske dejavnosti so soglasno potrdili 

strategijo razvoja mladinskih dejavnosti 2023 - 2032  

 

K točki 4: 

 

Sklep št.9: Člani strokovnega sveta so soglasno potrdili Letni program za mladinske 

dejavnosti občine Železniki za leto 2023 

 

S strani prisotnih je bil podan predlog za 20% povečanje sredstev namenjenih mladinskim 

dejavnostim. 

 

Sklep št.10: Člani strokovnega sveta so soglasno potrdili da se da pobuda za 20% 

povečanje sredstev na odbor za družbene dejavnosti. 

 

 

 

K točki 5: 

 

Brina je pri tej točki povedala, da bi bilo dobro, da bi se študenti, skavti in taborniki bolj 

povezali med sabo. Predlagala je da organizirajo Trivio – kviz, kjer bi se med seboj bolje 

spoznali in povezali – mešane ekipe. 

 

Podan je bil predlog, da se v klubu študentov spet »obudi« dijaška sekcija in se posebej za 

njih pripravi kakšna aktivnost (igre, filmi,…) Brina je sicer povedala da dijaška sekcija deluje, 

vendar ne preveč dobro. 

 

V nadaljevanju je pogovor tekel o aktivnostih v mladinskem centru, kako povečati obisk, 

katere aktivnosti in delavnice še izvesti da bi obiska čimveč…(Nekaj idej in predlogov: proga 

strahov, večeri družabnih iger, kino večeri, klekljanje…) 

 

Laura je podala predlog, da se uvede kartončke za prisotnost. Ko oz. če je otrok na 

posameznih delavnicah prisoten 12x, dobi nagrado (npr. družinsko vstopnico v bazen…) 

 

V nadaljevanju smo si ogledali rezultate ankete, ki jo je sestavila Laura – kaj bi si mladi še 

želeli, kaj je dobro, kaj ni OK… 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:00. 

 

Zapisala:      predsednik strokovnega sveta za mladino 

Ana Lušina      Nejc Bobar, l.r. 


